
DG Atalanty: Obserwujemy Zukanovica
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W ostatnich dniach w mediach pojawiała się informacja o ofercie Atalanty

za Ervina Zukanovica. Dziennik La Repubblica doniósł z kolei dziś o

zainteresowaniu Romy Papu Gomezem. Pogłoski próbowało sprawdzić

Radio Centro Suono Sport, kontaktując się z Giovannim Sartorim,

dyrektorem generalnym Atalanty.

 

Dyrektorze, dziś rano niektóre dzienniki sportowe łączyły nazwisko Papu

Gomeza z Romą. Jest w tym prawda?

- Nie wiem, trzy dni temu dzienniki pisały o Milanie, dziś o Romie. To tylko plotki.

 

Z kolei Zukanovic podoba się Atalancie?

- Wszyscy gracze Romy są świetni. Mogę potwierdzić, że go obserwujemy, jest

graczem, który nam się podoba.
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